



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Sylvie Niwe Mutuyeyezu

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet		Date	
Shirt, Duty, Officer Long Sleeve and Short Sleeve – Chemise de service, officier, manches longues et manches courtes		March 24, 2017 – le 24 mars 2017	
Solicitation No. – N° de l'invitation		Amendment No. – N° de la modification	
M0077-16-J632		003	
Client Reference No. - No. De Référence du Client			
Solicitation Closes – L'invitation prend fin			
At / à :	14:00	EDT (Eastern Daylight Time) – HAE (heure avancée de l'Est)	
On / le:	April 4, 2017 – le 4 avril 2017		
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services			
Instructions			
See herein – Voir aux présentes			
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à			
Mary Rutledge Procurement Officer – Agente d'approvisionnement			
Telephone No. – No. de téléphone		Facsimile No. – No. de télécopieur	
(613) 843-6935		(613) 825-0082	



This amendment is raised to extend the bid closing date, amend the Request for Proposal and respond to a question received during the solicitation period:

THE CLOSING DATE IS EXTENDED FROM MARCH 28, 2017 at 2:00 pm EASTERN DAYLIGHT TIME until APRIL 4, 2017 at 2:00 pm EASTERN DAYLIGHT TIME.

The Request for Proposal (RFP) is hereby amended as follows:

Delete: all reference to RCMP Specification G.S. 1045-290 dated 2017-01-20

Insert: reference to RCMP Specification G.S. 1045-290 dated 2017-03-21

Question 1:

We asked a question last week about the crease and tack being 100% cotton. The question was answered in a recent addendum indicating that Vertex had that fabric available. However, we have inquired with the supplier and were told that they do NOT have this available and that it is only available in 50/50 Poly/Cotton.

We are unsure how to proceed because of this discrepancy. Can you please confirm if you will allow a 50/50 blend for this component as the 100% Cotton continues to be unavailable.

Answer 1:

See revised specification paragraphs 4.1.2.1 and 4.1.2.2.

La présente modification vise à prolonger la date de clôture and pour répondre à une question reçue pendant la période de soumission

1) LA DATE DE CLOTURE EST PROLONGER DU 28 MARS 2017 à 14:00 HEURE AVANCÉE de L'EST au 4 AVRIL 2017 à 14:00 HEURE AVANCÉE de L'EST.

La demande de propositions est modifiée comme suit :

Supprimer: toute référence à la spécification de la GRC G.S. 1045-290 datée 2017-01-20

Insérer: la référence à la spécification de la GRC G.S. 1045-290 datée 2017-03-21

Question 1:

Nous avons envoyé une question la semaine dernière à propos du Crease 'N Tack 100 % coton. La réponse fournie dans un récent addenda indique que l'entreprise Vertex offre ce tissu. Nous nous sommes donc renseignés auprès du fournisseur qui nous a dit qu'il n'offrait PAS ce tissu, et que seul le Crease 'N Tack 50 % polyester, 50 % coton était offert.

Nous ne savons donc pas comment procéder. Prière de confirmer si le produit à 50 % de polyester et 50 % de coton sera accepté, puisqu'il n'est pas offert à 100 % de coton



Réponse 1:

Voir les paragraphes 4.1.2.1 et 4.1.2.2 de la spécification révisée.